

الإفصاح عن معلومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة ناس المؤسسة ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جو هرية المبين تفاصيلها أدناه:

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse

Nass Corporation B.S.C would like to announce the following material information:

Date	11-June 2025	التاريخ
Company Name	شركة ناس المؤسسة ش.م.ب ("شركة ناس المؤسسة") Nass Corporation BSC ("Nass Corporation")	
Trading Code	NASS	رمز التداول
,	تشكيل لجنة مستقلة من مجلس الإدارة وتعيين مستشارين مهنيين وقانونيين مستقلين.	الموضوع
Subject	Formation of Independent Board Committee and Appointment of Independent Professional and Legal Advisers	
	صدر هذا الإعلان من قبل شركة ناس المؤسسة ش.م.ب. وفقاً لمتطلبات الفصل الخاص بعمليات السيطرة والاندماج والاستحواذ من المجلد السادس من دليل القواعد الصادر عن مصرف البحرين المركزي.	
	بالإشارة إلى الإعلان السابق الصادر بتاريخ 2 يونيو 2025، بشأن استلام إشعار نية مؤكدة من شركة ايه ايه ان اس دي ذ.م.م، لتقديم عرض الخروج الطوعي المشروط للاستحواذ على ما يصل إلى 100٪ من الاسهم العادية المصدرة والمدفوعة بالكامل لشركة ناس المؤسسة ش.م.ب من خلال عرض نقدي يمثل 345,835,345 أو 42.23%من الأسهم العادية الصادرة والمدفوعة بالكامل والتي تحمل حقوق تصويت لشركة ناس المؤسسة ش.م.ب.	المطومات الجوهرية





شركة نعاس المؤسسية ثن.م.ب. عامية NASS CORPORATION B.S.C.

	تود شركة ناس المؤسسة ش.م.ب أن تعلن عن تشكيل لجنة مستقلة من مجلس إدارتها	
	للقيام بمسئوليات مجلس الإدارة على عرض الخروج الطوعي المشروط للاستحواذ، وفقاً	
	لمتطلبات الفصل الخاص بعمليات السيطرة والاندماج والاستحواذ (TMA Module).	
	the state of the s	
	تتكون اللجنة المستقلة من ثلاثة (3) أعضاء مجلس إدارة مستقلين وهم السيد إياد يوسف	
	ساتر ـ رئيس اللجنة ، والسيد عبد الله نور الدين ـ عضو، والسيد خالد مطر ـ عضو.	
	كما قامت شركة ناس ش.م.ب بتعيين المستشارين المهنيين والقانونيين المستقلين التاليين:	
	المستشارين المهنيين	
	جرانت ثورنتون – البحرين	
	برج النخيل، شارع 58،منطقة السيف، ص.ب. 11175،مملكة البحرين.	
	هاتف: 17500188 (973+)	
	المستشارون القانونيون	
	الزعبي وشركاؤهم محامون ومستشارون قانونيون	
	برج جي إف إتش ، الطابق 10 ،مبنى 1411 ، طريق 4626 ، مجمع 345،المنامة، مملكة البحرين.	
	هاتف: 538600 17 (+973)	
	This announcement is made by Nass Corporation BSC in	
	compliance with the requirements of the Central Bank of Bahrain	
	(CBB) Rulebook, Volume 6-Takeovers, Mergers and Acquisitions	
	Module (TMA Module).	
Material Information	Reference is made to our previous announcement dated 2 nd June	
<u> 111101 шанон</u>	2025, in relation to the receipt of firm intention from A A N S D	
	Company W.L.L. to make a voluntary conditional exit offer to	
	acquire up to 100% of the issued and fully paid-up ordinary shares	
	of Nass Corporation BSC by way of cash offer, representing	

Hati =, Bldng: 11 (5, Road: 4815; Block: 048; Town: Units dy Kingdot Tel: -673 1772 5532, 1771 1533

TA2100001624000012

WASS NO. 80037

C.R. NO. 80037

P.O. BOX: 669

P.O. BOX: 669

P.O. BOX: 669

RAHRAIN

RAHRA



شرکة نساس الساس عاملة NASS CORPORATION B.S.C.

90,835,345 shares or 42.23% of Nass Corporation BSC's issued and fully paid-up ordinary shares with voting rights.

Nass Corporation BSC would like to announce that an Independent Committee of Nass Corporation's Board of Directors has been established to discharge the responsibilities of the board in relation to the voluntary conditional exit offer in accordance with the requirements of the TMA Module. The Independent Committee is comprised of three (3) Independent Board members namely Mr. Eyad Sater - Chairman, Mr. Abdulla Nooruddin - Member and Mr. Khalid Mattar - Member.

Also, Nass Corporation BSC has appointed the following Independent Professional and Legal Advisers: -

Professional Advisers

Grant Thornton — Bahrain Al Nakheel Tower, Avenue 58, Seef District, P.O. Box 11175 Kingdom of Bahrain. Tel: (+973) 1750 0188

Legal Advisers

Fire: 1 Edding: 17 Road: 18 1 Block

Zu'bi & Partners Attorneys & Legal Consultants GFH Tower, 10th Floor, Building 1411, Road 4626, Block 345 Manama, Kingdom of Bahrain. Tel: (+973) 17549608

Impact on Financial Position

يتم تحديدها في الوقت المناسب

To be determined in due course

الأثر على المركز المالم



lage# 3



شركة نساس المؤسسة ش.م.ب. عاملة NASS CORPORATION B.S.C.

Previous relevant disclosures (if any)	2025-06-02	افصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجِنت)
--	------------	---

Name	Ramesh Panigrahi Manager – Audit & Compliance		الإسم المسمى الوظيفي
Title			
ختم الشركة Company Seal		Signatu	التوقع re
(*)	NASS CE	Rpanie	grahi
NASS	C.R. No. 60037 RO. 80x: 669 OF POR ATION		

Flat: 4 Bldng: 111 , Road: 4815 Block: C48 Towns I hassay, and the Factor of the Facto

loge# 4

7 VAT#210000162400002

www.nasscorpolatich.com